

LES PRIX 2016 AWARDS



Eight Awards of \$1,000!

Huit prix de 1 000 \$!

**Nominations due:
November 14, 2016**

**Date limite de soumission:
lundi 14 novembre 2016**



The Fresh Voices Awards recognize the inspiration and leadership of immigrant and refugee youth in British Columbia and across Canada, working to advance social change based on themes and priorities including Immigration, School and English Language Learning, Family, Building Bridges and Working in Solidarity. These themes have been informed through ongoing engagement with immigrant and refugee youth and organizations and communities working in partnership with young people.

Les prix Fresh Voices récompensent l'inspiration et le leadership de jeunes immigrants et de jeunes réfugiés qui, en Colombie-Britannique et partout au Canada, œuvrent au changement social sur des thèmes et dans des priorités tels que l'immigration, l'école et l'apprentissage de l'anglais, la famille, jeter des ponts et travailler dans la solidarité. Ces thèmes sont éclairés par un engagement continu auprès de jeunes immigrants et de jeunes réfugiés, ainsi qu'auprès d'organisations et de collectivités qui travaillent en partenariat avec les jeunes.

**For more information
Pour plus d'information**

www.freshvoices.ca
freshvoices@vancouverfoundation.ca